

DEUTSCH

Patrick Weissert ist Managing Director, COO & Head of Product von German Autolabs. Er verfügt über mehr als 15 Jahre Erfahrung in der Entwicklung digitaler Konsumentenprodukte. Zuletzt verantwortete Patrick Weissert beim digitalen Karten- und Navigationssystemanbieter HERE als Consumer Director das gesamte digitale Endverbrauchergeschäft mit mehr als 25 Millionen Nutzern pro Monat, von der Produktentwicklung bis zu Vertrieb, Partnering und Monetarisierung, inklusive der Wachstums- und Umsatzziele für das Geschäftsfeld. Dabei führte er ein 100-köpfiges Team von Entwicklern, Produktmanagern, Designern, Marketing-, Partnering- und Monetarisierungs-Experten.

Vor HERE arbeitete Patrick Weissert in unterschiedlichen Führungspositionen in der globalen Produktentwicklung und Konzernstrategie von Vodafone. Dort verantwortete er als VP Marketing & COO von Wayfinder Systems (Vodafone Location Service) ebenfalls den Bereich Produktentwicklung- und management und die operative Führung der Tochtergesellschaft. Im Laufe seiner Karriere gründete er zudem zwei Start-ups (Gymtixx.com und Frischediaet.de) und engagiert sich als Mentor im Start-up Bootcamp.

ENGLISH

Patrick Weissert is Managing Director, COO & Head of Product of German Autolabs. He has over 15 years of experience developing digital consumer products. Before founding German Autolabs he was Consumer Director of the hugely successful map and navigation provider HERE. In this position he was in charge of the worldwide digital consumer business with over 25 million users per month. Patrick Weissert was responsible for the whole product life cycle - from product development to distribution, partnering and monetization as well as the growth and revenue targets for this business sector. At HERE he led a 100-strong team of developers, product managers and designers plus marketing, partnering, and monetization experts.

Prior to working at HERE, Patrick Weissert held various managerial positions at Vodafone in the fields of global product development and business strategy. Most recently he functioned as VP Marketing & COO of Wayfinder Systems (Vodafone location service). In his position he was in charge of the operational management of the subsidiary and was also responsible for product development and management. Over the course of his career Patrick Weissert has founded two startups (Gymtixx.com and Frischediaet.de) and is a mentor of Startup Bootcamp.